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MUDr. LIBOR 
KMENT je 
v současné 
době zástupcem 
vedoucího lékaře 
na soukromé 
klinice plastické 
chirurgie Esthé

„ŘADĚ 
KLIENTŮ 
operace 
pomůže 

od psychických 
i fyzických 

problémů.“

ŇADRA 
si u pana 
doktora 
Kmenta 
nechala 
zvětšit také 
muzikálová 
zpěvačka 
Michaela 
Gemrotová

 MUDr. LIBOR KMENT (46): 

„KAŽDÁ ŽENA JE SVÝM ZPŮSOBEM KRÁSNÁ!“
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Více než 1600 ženám už MUDr. Libor 
Kment pomohl splnit sen o krás-
ném poprsí. Má za sebou přes 1700 
operací očních víček, pod rukama 

vykouzlil na 300 nových nosů a pomocí li-
posukce zbavil tuku více než 600 pacientek. 
„Často mě ale navštěvují také muži,“ říká.

O plastické chirurgii se mluví jako o psy-
chochirurgii. Jak před sebou samými vypa-
dáme, souvisí se sebevědomím a psychikou.
Pro člověka, který si například nese nějaký 
komplex z dospívání, tedy operace znamená 
významnou změnu života.
Už na základce jsem chtěl být doktorem. 
Maminka pracovala jako staniční na chirur-
gické ambulanci a já tam od dětství chodil. 
Ve druhém ročníku medicíny jsem se do-
stal na praxi k panu docentu Měšťákovi 
a jeho kolegům ve Vinohradské nemocnici. 
Nikdy jsem si nedokázal představit, že 
bych dělal jiný obor než chirurgii. Baví 
mě operovat, a právě o tom plastická chi-
rurgie je. V době studií se mi líbila mikrochi-
rurgie a léčba vrozených vad, když jsem ale 
po atestaci nastoupil na Bulovku, tyto čás-
ti plastiky jsme dělali spíše okrajově a já se 
začal specializovat na mammologickou a re-
konstrukční problematiku. 
Z menších zákroků jsou u nás v Esthé 
nejžádanější operace očních víček, které 
provádíme většinou v lokální anestezii a pa-
cientům pomohou nejen kosmetickým zlep-
šením obličeje a rozjasněním očí, ale často 
i úlevou od únavy očí. 

Je to také jediná kosmetická operace, 
kterou doporučím sám od sebe, když 
vím, že to klientce udělá obrovskou službu. 
Z velkých operací v narkóze provádíme 
nejčastěji operace prsů. Velice často upra-
vuji prsa i mužům při gynekomastii, která 
vzniká nejčastěji vlivem hormonálních změn 
v pubertě. Muži k nám ale často chodí také 
na plastiky víček a nosů, břicha, liposukce 
nebo plastiky obličeje. 
Po prsou asi nejvíce operuji nosy. Je to 
operace velice hezká, efektivní a náročná 
na zkušenosti, která se celá provádí v pod-
statě poslepu jen po hmatu a podle citu 
a představivosti. 
Můj pohled na ženskou krásu se za ty 
roky, myslím, nezměnil. Určitě nejsem kri-
tičtější. Každá žena je svým způsobem krás-
ná. Někdo je tělesně dokonalý, ale nemá 
žádné vnitřní kouzlo, a naopak někdo, kdo 
by vás na fotografii vůbec nezaujal, je neuvě-
řitelně milý, sympatický a přitažlivý. 
Všimnu si, když má někdo nějakou vý-
raznější fyzickou nedokonalost, ale ze 
zkušenosti vím, že někomu se to může lí-
bit a může s tím být spokojený nebo to bere 
i jako přednost. Proto také klientům nikdy 
sám od sebe nedoporučuji, co by si měli ne-
chat odoperovat. 
Velice často operace rozmlouvám. Při-
jde mi škoda operovat něco, co je od přírody 
velice hezké, jen proto, že je to lehce men-
ší, mírně větší, nebo jen lehce mimo něja-
kou normu. 
Rozhodně odmítnu operaci, když je z ně-
jakého důvodu jakkoli riziková. Naštěs-
tí je v našich podmínkách výjimečné, aby 
po nás pacientky chtěly extrémní operace, 
jak tomu vidíme například v bulváru z USA 
nebo Asie.   

NA DVOU PRACOVIŠTÍCH
V současné době sice MUDr. Libor 
Kment tráví většinu času na soukromé 
klinice plastické chirurgie, jeden den 
v týdnu ale stále operuje také v Ne-
mocnici Na Bulovce, kde provádí ope-
race indikované ze zdravotních důvodů 
a hrazené pojišťovnou.

„Velice často operaci 
rozmlouvám. 
Přijde mi škoda 
operovat něco, co je 
od přírody hezké.“

MEZI JEHO 
PACIENTKY 
a kamarádky 
patří také 
moderátorka 
Zuzana 
Belohorcová
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